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خبری

مدیریت  و  بهداشت  اداره  -رئیس  حسینی«  »فرزین 
بیماری های طیور اداره کل دامپزشکی خراسان شمالی- گفت: 
طرح تشدید نظارت و پایش زیستگاه پرندگان مهاجر در این 

استان از نیمه مهرماه آغاز می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرزین حسینی روز گذشته با 

اعلام این مسئله اظهار داشت: در این طرح که با رویکرد 
پایش و بررسی بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان انجام 
می شود، گروههایی مشترک از دامپزشکی و حفاظت محیط 
زیست استان، سدها، آبگیرها و رودخانه های استان را مورد 

پایش و بررسی قرار می دهند.
وی افزود: خوشبختانه در سال های اخیر، گزارشی از ابتلای 
پرندگان وحشی به آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در استان به 

دست ما نرسیده است.
حسینی گفت: در انجام پایش، زیستگاه های پرندگان مهاجر 
در حاشیه روستاها در اولویت قرار دارد، همچنین این پایش 
ها در اطراف واحدهای صنعتی پرورش طیور بیشتر مورد 

توجه خواهد بود.
وی افزود: یکی از دغدغه ها، شکارچیان هستند که ممکن 
است با شکار پرندگان، خود و دیگران را در معرض بیماری 
آنفلوآنزا قرار دهند.  این افراد گاهی پرندگان را به فروش می 
رسانند که این امر هم به لحاظ بهداشتی می تواند مشکل 

آفرین باشد.
رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های طیور اداره 
زیستگاه  پایش  دامپزشکی خراسان شمالی گفت:  کل 
آغاز می شود و  نیمه مهرماه  از  پرندگان مهاجر،  های 

معمولا تا اسفندماه ادامه دارد.

آبگیرهای خراسان شمالی آماده حضور پرندگان مهاجر

امور حیات وحش محیط زیست  بر  اداره نظارت  رئیس 
خراسان شمالی گفت: مهاجرت پرندگان غیربومی با سرد 
شدن هوا آغاز می شود و هر ساله در اوایل مهرماه دسته 
های اردک سرسبز و خوتکا، به عنوان پیشقراولان آن ها در 

استان فرود می آیند.
بهروز جعفری درباره پایش زیستگاه های پرندگان مهاجر 
در استان گفت: در این زمینه هماهنگی لازم با اداره کل 
دامپزشکی استان انجام شده و پایش و مراقبت این زیستگاه 

ها انجام می شود.
وی خاطرنشان کرد: این طرح با رویکرد پیشگیری از انتقال 
بیماری آنفلوانزای فوق حاد پرندگان انجام می شود و بر این 

اساس نظارت بر آبگیرهای استان تشدید می شود.
امور حیات وحش محیط زیست  بر  اداره نظارت  رئیس 
خراسان شمالی گفت: خوشبختانه با توجه به بارندگی های 
خوب یکی دو سال گذشته،  آبگیرهای استان وضعیت 
مناسبی دارد و می تواند شرایط زیست خوبی را برای پرندگان 

فراهم کند.

خبر اول

»فرزین حسینی« خبر داد:

پایش زیستگاه پرندگان مهاجر در خراسان شمالی 

 آتش در کوه کَر جهرم همچنان می تازد

شمار بهبودیافتگان کرونا به 357 هزار و 632 تن رسید

شدت آتشی که از سه شنبه گذشته )۲۵ شهریور( در کوه 
کر از ارتفاعات بخش سیمکان شهرستان جهرم روشن 
شده است، این روزها از داخل شهر جهرم هم پیداست و 

همچنان یک نفس می سوزاند و جلو می رود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرپرست اداره 
منابع طبیعی شهرستان جهرم گفت: با وجود تلاش 
نیروهای مردمی، منابع طبیعی، بسیج، نیروهای تیپ 
نیروی مخصوص ۳۳ المهدی و طبیعت دوستان، آتش 
که از سه شنبه هفته پیش دامنگیر کوه کَر سیمکان شده 

همچنان ادامه دارد.
مسعود طاهری قیری افزود: از آنجا که مسیر رسیدن به 
محل آتش سوزی چندین ساعت زمان می برد و از توان 
نیروها کم می کند، تقاضای بالگرد کردیم تا بتوانیم با اعزام 
هوایی نیروها هر چه سریعتر موفق به نشاندن آتش شویم.
فرماندار ویژه جهرم نیز شنبه به خبرنگار ایرنا گفت: وسعت 
و حجم آتش سوزی زیاد و منطقه سخت گذر ، تمام تلاش 

خود را می کنیم تا امروز آتش را مهار کنیم.
مهدی شفیعیان افزود: دیروز دو بالگرد به محل اعزام شدند 

که متأسفانه آتش مهار نشد.
شفیعیان گفت: نیروهای حرفه ای برای مهار آتش از چند 
شهرستان استان فراخوانده شده اند و هم اکنون در محل 
آماده هستند و در حال تلاش برای مهاریم که با حضور 
بالگردهای آبپاش برای دومین روز پیاپی که صبح فردا 
از اصفهان عازم جهرم می شوند این آتش سوزی گسترده 

خاموش خواهد شد.
آتش گرفتن  از  نشان  منتشرشده  فیلم های  و  تصاویر 

درختان جنگلی و دود بسیار در این منطقه دارد.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۴۱۹ هزار و ۴۳ نفر در کشور به طور قطعی به ویروس 
کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۶۶ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، 
تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۲۴ هزار و ۱۱۸ نفر 
رسیده است و تاکنون 357 هزار و 632 نفر از بیماران، بهبود 

یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند. 
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۸۴۵ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۱۴۹ نفر از آن 
ها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید ۱۹ 

در کشور به ۴۱۹ هزار و ۴۳ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۶۶ 

بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 
باختگان این بیماری به ۲۴ هزار و ۱۱۸ نفر رسید.

معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۵۷ هزار و 
۶۳۲ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص 
شده اند. همچنین ۳۸۹۳ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
لاری افزود: تاکنون سه میلیون و ۷۱۹ هزار و ۲۱۰ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی بیان کرد: بر اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، 
استان های تهران، مازندران، گیلان، قم، اصفهان، خراسان 
رضوی، آذربایجان شرقی، کرمان، خراسان شمالی، سمنان، 
یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین 
استان های آذربایجان غربی، البرز، فارس، لرستان، هرمزگان، 
اردبیل، بوشهر، کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، خراسان 
جنوبی، مرکزی، ایلام، چهارمحال و بختیاری، گلستان و 

خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارند.

کاهش استفاده از ماسک در کشور

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: میزان رعایت پروتکل های 
بهداشتی تاثیر مستقیمی بر شدت شیوع بیماری کووید ۱۹ 
دارد و نقش استفاده از ماسک به عنوان مهم ترین عامل 

بازدارنده از انتقال ویروس کرونا، همواره مورد تاکید مسئولان 
و کارشناسان حوزه بهداشت و درمان است.

وی ادامه داد: طبق آخرین بررسی های انجام شده، میزان 
استفاده از ماسک در کشور سیر نزولی دارد و هم زمان با این 
روند کاهشی، شاهد افزایش موارد ابتلا و بستری روزانه در 

اغلب استان های کشور هستیم.
لاری افزود: بر اساس آخرین بررسی های انجام شده در هفته 
گذشته، میزان استفاده از ماسک توسط مردم در مراکز و 
اماکن عمومی ۵۹.۱۲ درصد گزارش شده که با کمال تاسف 
ماسک  از  استفاده  میزان  درصدی  کاهش ۱۶.۴۵  شاهد 
نسبت به هفته قبل از آن هستیم. همچنین میزان استفاده 
از ماسک در وسایل نقلیه عمومی ۶۴.۲ درصد گزارش شده 

که کاهش ۸.۳ درصدی را نشان می دهد.
معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: بر اساس آخرین گزارش ها، 
میزان استفاده از ماسک توسط شاغلان صنوف و صنایع 
۶۳.۲۵ درصد و توسط کارمندان اداره ها و بانک ها ۸۲.۱۶ 
درصد است که متاسفانه شاهد روند کاهشی محسوس در 

میزان استفاده از ماسک در این گروه ها نیز هستیم.

کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی

لاری بیان کرد: همچنین میزان رعایت پروتکل های بهداشتی 

در کشور در هفته گذشته به پایین ترین میزان خود در ۶ 
هفته قبل از آن رسیده است.

وضعیت کرونا بازخورد رفتار اجتماعی است

وی اظهار کرد: وضعیت اکنون بیماری در کشور بازخورد نوع 
رفتار ما در رعایت پروتکل های بهداشتی و استفاده از ماسک 
در هفته های گذشته بوده و بدون شک، عادی انگاری شرایط 
و سهل انگاری در رعایت توصیه های بهداشتی مهم ترین 

عامل بروز خیز مجدد بیماری در کشور است.

سبک زندگی را با حضور کرونا تغییر دهیم

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: ویروس کرونا، این مهمان 
ناخوانده ماه ها با ما خواهد بود و باید سبک زندگی خود 
را با حضور این بیماری تغییر دهیم. اگر کشوری عملکرد 
این  داده،  از خود نشان  بیماری  این  در کنترل  موثرتری 
موفقیت مرهون همکاری مردم کشورشان در رعایت بیشتر 

پروتکل های بهداشتی است.
وی بیان کرد: امیدواریم با تقویت عزم و اراده مردم در رعایت 
بیشتر پروتکل های بهداشتی و استفاده جدی تر و همگانی تر 
از ماسک، شاهد کنترل و توقف روند صعودی در موارد ابتلا 

و بستری روزانه در کشور باشیم.

افزایش ۲۵۰ درصدی انجام 
سی تی اسکن ریه در بیمارستان ها

انجام سی تی اسکن ریه در بیمارستان های دانشگاه های علوم 
پزشکی ۹ استان پرجمعیت کشور به دلیل شیوع کرونا در 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته ۲۵۰ درصد افزایش یافت.

 امیر رضا رادمرد عضو  انجمن رادیولوژی ایران روز شنبه 
افزود: در ابتدای بروز اپیدمی کرونا در کشور که تست های 
تشخیص قطعی آزمایشگاهی )پی سی آر( به میزان کافی در 
دسترس نبوده یا دارای دقت اندکی بودند، سی تی اسکن 
ریه نقش بسیار کلیدی در تایید تشخیص بیماری داشت 
و هنوز هم علیرغم افزایش کیفیت تست های تشخیصی 
آزمایشگاهی، تصویربرداری نقش بسیار مهمی در تشخیص 
بیماری، تعیین شدت درگیری ریه و بررسی عوارض ثانویه 

آن دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از انجمن رادیولوژی ایران، رادمرد 
افزود: افزایش انجام سی تی اسکن ریه در بیمارستان ها نشان 

دهنده بارسنگین پاندمی کرونا بر جامعه رادیولوژی کشور است.
 دبیر علمی سی و ششمین کنگره سالیانه انجمن رادیولوژی 
ایران اظهار داشت: این کنگره از ۱۳ تا ۱۶ آبان با حضور اساتید 
و صاحبنظران برجسته برگزار می شود و جدیدترین مباحث 
در حوزه های مختلف خصوصا تصویر برداری ریه،   عروق، 
اسکلتی - عضلانی، زنان-مامایی و هوش مصنوعی در آن 
با اشاره به  مورد بحث و گفت وگو قرار خواهد گرفت. وی 
اینکه امسال به دلیل شیوع کرونا، کنگره به صورت مجازی در 
قالب ۱۲ وبینار و بیش از ۷۰ سخنرانی ضبط شده برگزار می 
شود، گفت: شعار کنگره امسال »رادیولوژی خط مقدم نبرد با 

بیماری های فراگیر جهانی« است.
رادمرد با بیان اینکه از ابتدای شیوع کرونا رادیولوژی نقش 
مهمی در تشخیص بیماری و تعیین پلن درمانی بیماران 
داشته است، گفت: از آنجا که یکی از بهترین روش های تعیین 
شدت درگیری ریه در ابتلا به ویروس کرونا، تصویربرداری ریه 
بوده، این موضوع امسال در سی و ششمین کنگره سالیانه به 
عنوان یکی از موضوعات اصلی برگزیده شده و شعار کنگره 

نیزحول این محورانتخاب شده است.
وی گفت: در کنگره سی و ششم رادیولوژی، سخنرانان برجسته 
و صاحب نظرخارجی نیز از کشورهای فرانسه، انگلستان، آمریکا، 
کانادا و اتریش با هدف انتقال دانش روز به رادیولوژیست های 

کشور به صورت مجازی حضورخواهند داشت.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید  ابراهیم مرادی  را گرامی می دارد
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اجتماعی

معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج با ابراز نگرانی از 
افزایش آمار ابتلا به بیماری ویروسی کرونا در این شهرستان 
از شهروندان خواست تا به پروتکل های بهداشتی جدی تر 

عمل کنند.
افزود:  غفور قاسم پور روز گذشته در جمع مدیران کرج 
پیش بینی شده بود که اگر دستورالعمل ها رعایت نشود 
و موج سفرها اوج بگیرد، پیک سومی را در پیش خواهیم 
داشت بنابراین با توجه به این امر  باید نگران پاییز و زمستان 

کرونایی باشیم.
وی ادامه داد: با توجه به آغاز فصل پاییز و شیوع بیماری 
های فصلی باید جدی تر از گذشته خود مراقبتی داشت، 
ضمن اینکه بازارها نیز خود مراکز اصلی شیوع و انتقال این 
بیماری هستند؛ بنابراین فاصله گذاری اجتماعی و رعایت 
ضوابط بهداشتی را بعنوان پاشنه آشیل شکست زنجیره کرونا 
باید مورد توجه قرار داد و از شهروندان نیز می خواهیم که 

جدی تر از گذشته به توصیه های سلامت توجه کنند.
فرماندار ویژه کرج ضمن قدردانی از تلاش های شبانه روزی 
کادر درمان گفت: تیم بهداشت و درمان باید نفس تازه کند و 
با تداوم این شرایط علاوه بر کادر درمان، سلامت یک جامعه 

به مخاطره کشیده خواهد شد.
معاون استاندار البرز همچنین با اشاره به گزارش کمیته های 
و  مدارس  در  تحصیلی  سال  شروع  از  درمان  و  آموزش 
دانشگاه ها و میزان رعایت پروتکل های بهداشتی، تاکید کرد 
که حفظ سلامت دانش آموزان و دانشجویان اولویت نخست 
است و در همین زمینه قرار است کلاس ها در چارچوب 
شرایط هر منطقه، به صورت حضوری و غیرحضوری برگزار 

می شود.
فرماندار کرج از دانشگاه علوم پزشکی و اداره کل آموزش 
بر رعایت دستورالعمل ها نظارت لازم  و پرورش خواست 
اعمال شود چرا که مدیران مدارس، مسئول اجرای کامل 

دستورالعمل ها هستند و باید از رعایت ضوابط بهداشتی 
اطمینان حاصل کنند.

براساس آمار دانشگاه علوم پزشکی استان البرز امروز ۶تن 
از شهروندان براثر ابتلا به بیماری ویروسی کرونا جان خود 

را از دست دادند.

»البرز« چه خبر؟

شهروندان کرج پروتکل های بهداشتی را جدی بگیرند

سردار »عباسعلی محمدیان«:

۲۶۰ هزار عدد داروی قاچاق در البرز کشف شد

»عضو شورای شهر« مطرح کرد:

مهار بخش عمده روان آب های کرج 

فرمانده انتظامی البرز از کشف ۲۶۰ هزار و ۲۷۷ عدد انواع 
دارو یقاچاق از یک دستگاه تریلر در آزادراه کرج - قزوین در 

محدوده این استان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباسعلی محمدیان افزود: 
ماموران اداره مبارزه قاچاق کالا و ارز پلیس اقتصادی حین 
گشت زنی در آزادراه کرج - قزوین به یک دستگاه تریلی 
یخچال دار مشکوک شده و دستور توقف آن را صادر کردند.

ماموران در بررسی های اولیه متوجه شدند تریلی حامل 
تعداد زیادی دارو بیماران کلیوی و انواع قرص و کپسول 
است و مدارکی که راننده ارائه کرده دارای مغایرت بوده که 
با هماهنگی مقام قضائی راننده دستگیر و تریلی توقیف و 

به پلیس اقتصادی منتقل شده است.
سردار محمدیان گفت: در بازرسی تکمیلی ماموران ۲۶۰ 
هزار و ۲۷۷ عدد انواع دارو قاچاق  از تریلی توقیفی کشف 

شد و  با حضور نماینده شرکت ارسال کننده دارو و انجام 
تحقیقات تخصصی مشخص شد که با توجه به تخصیص 
یارانه به تولید داروها و افزایش قیمت داروها در خارج از 
مرزهای کشور، آن ها قصد داشتند داروها را خارج از شبکه 

به یکی از استان های مرزی کشور منتقل کنند.
فرمانده انتظامی استان البرز اظهار داشت: در این برهه 
حساس که دشمنان با تحریم های ظالمانه از رسیدن دارو 
به کشور جلوگیری می کنند، پلیس با هرگونه فعالیت 
قاچاقچیان به ویژه در زمینه قاچاق دارو که لطمات جبران 
ناپذیری را به سیستم درمانی کشور وارد می کند به شدت 

برخورد می کند.
طی سال جاری مقادیر زیادی انواع دارو، لوازم پزشکی، 
بهداشتی، ماسک، الکل و دستکش قاچاق، احتکاری و 

غیربهداشتی در استان البرز کشف شده است.

عضو شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه جاری شدن 
سیلاب ها و فاضلاب های سطحی در سال های گذشته 
سبب آلودگی زیست محیطی کرج شده بود، گفت : اکنون 
با اجرای پروژه بزرگ کلکتورها این معضل زیست محیطی 

در حال ساماندهی و مهار کامل است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباس زارع عصر روز گذشته در 
مراسم راه اندازی کلکتورهای جمع آوری آب های سطحی 

کرج که در شهرداری مرکزی این کلانشهر برگزار شد، افزود: 
موقعیت جغرافیایی شهر و نبود سیستم مناسب جمع 
آوری آب های سطحی سبب شد تا بخشی از کرج همواره 
با مشکلات بهداشتی به ویژه در مواقع بارندگی ها مواجه 

شود.
وی بیان داشت: در سال های گذشته با کمترین بارش 
،روان آب ها در سطح مناطقی از کرج مانند هسته مرکزی 
شهر، سهرابیه و اخترآباد سبب مشکلات زیست محیطی و 
حتی انتقال بیماری ها به منازل می شد که البته اکنون 

این مشکل تا حدود زیادی مرتفع شده است.
زارع گفت: یکی از وظایف شهرداری ها ارتقای بهداشت 
محیط شهری از جمله جمع آوری زباله ها، مبارزه با موش 
و حشرات موذی و مدیریت آب های سطحی و روان آب 

ها است .
عضو شورای اسلامی شهر کرج افزود: مناطقی مانند 
برغان، چهار راه طالقانی، بلوار ماهان در جهانشهر، بلوار 
کسری، بلوار جمهوری اسلامی، بلوار دانش آموز، بلوار 
علامه و مناطق دیگری از شهر کرج که در سال های 
گذشته با مشکل سیلاب ها و روانآب ها مواجه بود 
اکنون دیگر چنین مشکلی ندارند یا به کمترین سطح 

خود رسیده است.
وی بیان داشت: اکنون نیز پروژه ساماندهی آب های 
سطحی در منطقه مهرشهر کرج شامل سهرابیه، اخترآباد، 
کیانمهر، زندان مرکزی و قزلحصار در حال تکمیل است که 
البته بخش کوچکی از پروژه باقی مانده که امیدواریم در 

آینده نزدیک به نتیجه برسد.
عضو شورای شهر کرج با بیان اینکه مناطق دیگری از 
کلانشهر کرج همچنان از مشکلات زیست محیطی روان 
آب ها رنج می برند، گفت: منطقه گلشهر از جمله محدوده 
های آسیب دیده از مشکلات زیست محیطی است که 
کلکتور جمع آوری آب های سطحی آن در حال تکمیل 

است.
وی اظهار داشت: طرح توسعه کلکتور بزرگ کرج در مناطق 
مختلف این کلانشهر از جمله عظیمی ، میدان طالقانی و 
محدوده های دیگر در حال اجرا است و امروز مشکل روان 

آب ها به مراتب کمتر از گذشته شده است.
زارع افزود: امسال حدود ۸۰ میلیارد تومان اعتبار برای 
ساماندهی آب های سطحی کرج اختصاص یافته که 
تاکنون در این بخش حدود ۱۶۰ میلیارد تومان اعتبار 

تخصیص داده شده است.

جناب آقای »حسین رنگرز«
انتخاب حضرتعالی را به سمت مدیرکلی ورزش و جوانان استان مازندران تبریک عرض نموده و توفیق 

روزافزون برای حضرتعالی آرزومندیم.
محسن جهانگیری

اعتبار و حیثیت والیبال اصفهان به 
یغما رفت؟!

با نگاهی به تاریخ درخشان 
سال  در  اصفهان  والیبال 
با  مقایسه  و  گذشته  های 
والیبال امروز این استان و 
مشاهده    مهاجرت جوانان 
شایسته و ملی پوش و عدم 
استفاده از نیروهای کارآمد 
که  سپاهان  تیم  در  بومی 
انگار غیر بومی ها جزء لاینفک والیبال دیار زاینده رود شده 
اند، نگارنده را به یاد خاطرات شیرین مسابقات قهرمانی 
کشور سال ۱۳۵۱ و ۱۳۵۲ می اندازد که سرشار از شور و 

نشاط بود.
اصفهانی ها در مضاف با تیم های پرستاره و ملی پوش 
تهران و آذربایجان غربی مقتدرانه کولاک کردند تا با وجود 
در سالن  را  بازی های طوفانی، کرسی سوم  و  میزبانی 
قدیمی تختی )هفده شهریور بازسازی شده فعلی( به خود 

اختصاص دهند.
اما در مسابقات سال ۱۳۵۲ مشهد با چهره ای متفاوت و 
اراده ای قرص و محکم با مربیگری زنده یاد »حسن نجفی« 
برای کسب مقام قهرمانی پای به میدان گذاشته بودند که 
در فینال با حضور بیش از هزار تماشاگر مشتاق مشهدی در 
سالن مهران کاری کردند کارستان و پس از ۵ ست مبارزه 
پایاپای با تیم تهران، ست پنجم را به لطف  داوران  ۱۵- ۱۳ 

واگذار کردند و نایب قهرمان شدند.
در قهرمانی کشور سال ۵۱ تجمع ابر قدرت های والیبال 
سراسر کشور در بخش بانوان را هرگز فراموش نمی کنم 
که مبارزه دیدنی و جدال جذاب تیم های پرستاره تهران 
و اصفهان در بازی فینال با قهرمانی تیم اصفهان به پایان 
رسید تا به هزینه استاندار وقت )دکتر غلامرضا کیانپور( 
برای تماشای مسابقات المپیک مونیخ به آلمان سفر کنند.
افسوس که با روی کار آمدن مدیران ناکارآمد جوانان ملی 
پوش وخوش نقش والیبال اصفهان زادگاه شان را ترک 
کرده و به دیار غربت پناه برده اند، مثل امیر غفور، مسعود 
غلامی، محمدجواد معنوی نژاد، علی جلالی، هومن باقری 

و...
سایه  در  المللی  بین  مربی  ها  ده  اینکه  بر  مضاف 
سوءمدیریت خانه نشین شده اند و بر خلاف والیبال بانوان 
که به همت والا و مدیریت خوب خانم »فریبا صادقی« 
حرف اول را در کشور می زنند، دیگر خبری از شور و شوق 
سالی  چند  و  نیست  اصفهان  مردان  والیبال  در  گذشته 
است که حتی دیگر شاهد برگزاری مسابقات قهرمانی لیگ 
استانی هم نیستیم! کسب مقام ارزشمند نایب قهرمانی 
کشور سال ۱۳۵۲ بزرگمردان والیبال اصفهان دیگر تکرار 
نشد اما در تاریخ روزهای طلایی والیبال این استان ثبت 

و ماندگار است...

یادداشت

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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33 سال پیش در چنین روزی، پنج خدمه كشتی غیرنظامی »ایران اجر« در حمله بالگردهای 
آمریكا به شهادت رسیدند.

در چنین روزی!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

طرح »ویکند دوروزه« در مثلث طلایی

از توریستی ترین شهرهای کشور،  مقامات محلی یکی 
نسخه آزمایشی »آخر هفته ۲ روزه« را به دولت ارائه کرد. 
براساس این طرح دو روزه شدن تعطیلی آخر هفته در 
مثلث طلایی گردشگری - یزد، اصفهان و شیراز - بازار سفر 
و گردشگری سه استان را رونق می دهد و ۵ آثار مثبت 
اقتصادی دارد. مدیران یزد، آخر هفته دو روزه را بهترین و 

تنها راهکار رونق گردشگری می دانند.
مجازی  گفت وگوی  طی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اخیر محمد ابراهیم لاریحانی، مدیر سابق دفتر معاونت 
برنامه ریزی بازاریابی و تبلیغات وزارت میراث فرهنگی با 
مجموعه ای از کارشناسان به مساله خروج از بحران کرونا 
با دستیابی به تعطیلات دو روزه آخر هفته اشاره شده 
است. براساس این گفت وگو، خبر از بهترین راهکار برای 
رهایی بازار از این رکود بی سابقه داده شده است که با 
همکاری مقامات و کارشناسان محلی و ملی به منظور 
توسعه گردشگری داخلی ویکند دو روزه برای 3 شهر اول 
توریستی کشور درنظر گرفته شده است که برای تحقق 
آن مدیران گردشگری و مقامات محلی و ملی طرح ها و 
دلایل تحقق این امر را برای اسحاق جهانگیری که پیش 
از آن با مخالفت مواجه شده بود، فرستادند که ضمن 
اهمیت ویکند دو روزه در گردشگری جهان به ارائه نقشه 
جدیدی برای توضیح درباره آثار ثبت شده جهانی و توسعه 

گردشگری داخلی بنا بر 5 دلیل اقدام کرده اند.
مقامات و کارشناسان محلی یزد، شهر تاریخی ثبت شده 
در جهان پیشگام ارائه طرح ویکند دو روزه برای مثلث 
طلایی گردشگری یعنی سه استان یزد، اصفهان و فارس 
شده اند و پس از استفاده از این فرصت برای این سه استان 
آن را برای کل کشور بسط دهند. در بیش از 102 کشور 
جهان تعطیلات آخر هفته، دو روزه است و اکنون برخی 
کشورها به سمت 3 روزه شدن تعطیلات پیش رفتند که 
این امر تاثیرات گسترده ای روی توسعه کل بازار توریسم 
به ویژه گردشگری داخلی آن کشورها داشته است. تحقق 
این امر در ایران می تواند به 5 اتفاق مهم در امر گردشگری 

بینجامد.

نخستین اثر ویکند دو روزه منجر به افزایش سفر داخلی و 
رونق خدمات گردشگری می شود که این امر روی افزایش 
اشتغال اثرگذار است و در نتیجه منجر به رشد و رونق 
اقتصادی کشور می شود و این امر به افزایش سرمایه گذاری 

می  انجامد.
تاثیر بعدی تعطیلات دو روزه آخر هفته به جهش و تولید 
اقتصادی بازمی گردد که منجر به کارآفرینی و نوآفرینی در 
بازار توریسم و دیگر بخش های مرتبط می شود. همچنین 
تحقق این اتفاق بر بازدهی نیروی کار اثر گذاشته و بنا بر 
تجربه دیگر کشورها، بازدهی کارکنان افزایش یافته و این 
امر بر رونق اقتصادی بیشتر کشور تاثیر می گذارد. با شیوع 
کرونا و بحران ناشی از آن بر بازار توریسم که به حالت نیمه 
تعطیل درآمده در حال حاضر بهترین و تنها راهکار نجات 
این بازار برای تحرک بازار گردشگری به شمار می آید و در 
نهایت توسعه گردشگری داخلی منجر به اعتماد سازی برای 
توریست های خارجی می شود و به جذب بیشتر گردشگران 

خارجی به ایران کمک می کند.
اوایل سال 98 و در ایام نوروز که بحران کرونا شدیدتر 
بود گردشگری با شوک عظیمی مواجه شد، زیرا آن بازه 
زمانی بیشترین فعالیت گردشگری را به خود اختصاص 
می داد. فعالان و مسئولان یزد راه نجات گردشگری پس از 
بحران کرونا را در تعطیلی پنج شنبه ها می دانند که در حال 
حاضر در تهران به شکل شبه تعطیل و ناقص است و برای 
بخش های خصوصی درنظر گرفته نشده است. تحقق این 
امر با تبدیل شدن به مطالبه عمومی و بررسی تاثیرات آن 
بر تمامی زوایا و اطلاع رسانی دقیق به مردم امکان پذیر 
است. این امر که از یزد آغاز شده اینک مورد استقبال دیگر 
استان ها نیز قرار گرفته است و حتی حوزه هایی که ارتباط 
کمتری با بخش گردشگری دارند این امر را به عنوان یک 
فرصت درنظر گرفته اند. براین اساس در صورت تصویب 
و تایید دولت، ویکند دو روزه در سه شهر توریستی ایران 
یعنی یزد، اصفهان و شیراز مورد آزمایش قرار می گیرد و 
خیز محلی گسترده ای برای تعطیلات دو روزه آخر هفته 

برداشته می شود.

محیط زیستگزارش

روز جهانی پاکسازی زمین، تلنگری برای حراست بیش از پیش از زمین

»خستو« انتقاد کرد؛
اجرای پروژه ها نمی تواند توجیه مناسبی برای تهدید حیات درختان باشد

مدیرکل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران با 
تاکید بر اهمیت پاکسازی زمین تصریح کرد: روز جهانی  
پاکسازی زمین فرصت مغتنمی برای گسترش آگاهی در 

این زمینه است.
به گزارش »دنیای هوادار«، شینا انصاری با اشاره به اینکه 
زمین در رویارویی با انواع مخاطرات و آلودگی هایی که بشر 
به وجود آورده است، در وضعیت ناسالم به سر می برد که 
این وضعیت وظیفه انسان را در برابر حفظ و حراست از تنها 
سکونتگاه بشر بیش از پیش پررنگ می سازد، گفت: روز 
جهانی پاکسازی زمین فرصت مغتنمی برای گسترش آگاهی 

در این زمینه است.
وی در ادامه اظهارکرد: منابع طبیعت فرصتی برای انسان 
است و برای استمرار زیست و زندگی بشر ضروری است 
اما امروزه این فرصت ارزشمند به دست خود انسان ها در 

معرض نابودی قرار گرفته است. استفاده از پلاستیک های 
آلودگی  باعث  زباله های پلاستیکی  تولید  یکبار مصرف و 
زمین شده است، بطوری که در سال های اخیر تولید زباله 

بیش از پیش افزایش یافته است.
مدیر کل محیط زیست و توسعه پایدار شهرداری تهران افزود: 
روز جهانی پاکسازی زمین تلنگری است تا بیش از پیش به 
موضوع پر اهمیت حفظ و حراست از زمینی که تنها مأمن و 
پناهگاه انسان به شمار می رود، پرداخته شود و این فرصت 
را در اختیار انسان ها قرار می دهد تا برای حیات سیاره ای 
که روی آن زندگی می کنند، کاری کنند. از این رو بیش 
از یک میلیارد نفر در سراسر جهان با شرکت در برنامه های 
نابودی  بر خطرات  نمادین  روز  این  در  پاکسازی طبیعت 
زمین توسط پسماندها به ویژه پسماندهای سمی صنعتی و 

پسماندهای پلاستیکی تاکید می کنند.

به گفته عضو شورای شهر کرج، اجرای پروژه ها نمی تواند 
توجیه مناسبی برای آسیب به درختان و فضای سبز قلمداد 
شود و آن ها به عنوان یکی از گونه های جانداران دارای حیاتی 

ارزشمند هستند که نباید مورد تعدی قرار بگیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو طی سخنانی در جلسه 
مشورتی کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای اسلامی 
شهر کرج با موضوع بررسی احداث زیرگذر میدان جمهوری 
اسلامی گفت: آماری که در خصوص جابه جایی درختان با 
اجرای پروژه مطرح شده، نگران کننده است، ضمن آنکه ضرورت 
یا عدم ضرورت اجرای آن نیز می تواند محل بحث و سوال 

باشد.
وی افزود: با فرض پذیرش ضرورت احداث پروژه، تغییر آن از 
روگذر به زیرگذر قابل تقدیر است و بنده بر اساس مشورتی که با 
تعدادی از متخصصین داشته ام، معتقدم چنانچه با عمق دهی 
بیشتر به پروژه بتوان آن را به شکل تونل حفاری کرد، شاید دیگر 
نیازی به آسیب زدن و جابه جایی درختان کاشته شده در رفیوژ 

خیابان نباشد و مشاورین می توانند این گزینه را نیز به عنوان 
یکی از پیش فرض ها مورد بررسی قرار دهند.

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: چنانچه 
انتهای پل شهدای روحانی به خط قعر پروژه زیرگذر میدان 
جمهوری اسلامی متصل گردد و تردد از زیرِ میدان با حفاری 
تونل به شکل عمیق تر از زیرگذر انجام شود، حتی می توان 
محدوده ای که در مناسبت های ملی و مذهبی برای تجمعات 
استفاده می شود را هم حفظ کرد، ضمن آنکه تاکید دارم 
ضرورت احداث پروژه مقوله جداگانه ای است که باید از ابعاد 

مختلف مورد بررسی و کارشناسی قرار گیرد.
خستو در پایان خاطر نشان کرد: بنده در نگرشی از زاویه علوم 
اجتماعی معتقدم که احداث بزرگراه و ایجاد بستر افزایش 
سرعت خودروها در درون شهر جایز نیست تا در شرایطی قرار 
نگیریم که حیات ده ها اصله درخت با قدمت چندین دهه ای 
مورد تهدید قرار گیرد، درختان جاندار هستند و حیات آن ها فی 

نفسه ارزشمند است و ما باید به آن احترام بگذاریم.

شهری

مدیریت شهری
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فرهنگی

به موجب پرونده اجرایی کلاسه فوق دو دانگ از ششدانگ یک دستگاه آپارتمان واقع در طبقه اول به مساحت 98/10 
متر مربع قطعه ۱ بپلاک 149/6005 بانضمام انباری شماره ۳ بمساحت 2/34 متر مربع و پارکینگ شماره ۳ بمساحت 
12/5 متر مربع ذیل صفحه ۴۵۶ دفتر ۱۹۳۰ ثبت و سند مالکیت بنام اعظم صباغ صادر گردید سپس مع الواسطه برابر 
سند ۱۱۶۱۴۴ مورخ 83/07/15 دفترخانه ۲۹۲ تهران به زینب پیر پدردار منتقل گردیده و برابر سند ۹۲۵۵ مورخ 96/04/04 
دفترخانه ۷۴۳ تهران به بانک پاسارگاد نسبت به ۴ دانگ و زهره صابری نسبت به دو دانگ منتقل گردیده است سپس 
سهمی زهره صابری برابر سند رهنی ۹۲۵۶ مورخ 86/04.03 دفترخانه ۷۴۳ تهران در رهن بانک پاسارگاد قرار گرفته 
بحدود شمالا اول دیوار و پنجره بنورگیر مشاع شماره یک دوم در سه قسمت که اول شرقی و سوم غربی است درب و 
دیوار براه پله مشاع سوم دیوار و پنجره بنورگیر مشاع شماره دو شرقا دیوار بفضای قطعه ۱۸ سابق جنوبا دیوار و پنجره 
بفضای حیاط مشاع غربا دیوار بفضای قطعه ۲۰ سابق كف با قسمتی از سقف طبقه دوم و سقف با کف قطعه دوم 
مشترک است حدود انباری شمالا دیوار بقطعه ۱۶ سابق شرقا دیوار مشترک با انباری شماره ۴ جنوبا درب و دیوار به 
محوطه مشاع غربا دیوار مشترک بانباری شماره ۲ حدود پارکینگ شمالا به محوطه پیلوت مشاع شرقا به پارکینگ ۴ 
جنوبا و غربا به محوطه پیلوت مشاع می باشد. به نشانی کرج باغستان خ بوستان ۹ ساختمان اجری طبقه اول پ ۵۴  
که طبق نظریه کارشناسی مورخ 97/10/26 و نظریه اصلاحی شماره 99/05/27 ارزش دو دانگ به مبلغ 1/000/000/000 

ریال ارزیابی گردیده است.
توصیف اجمالی : آپارتمان فوق در طبقه اول یک مجتمع ۴ واحد تکی قرار دارد مجتمع جمعا دارای ۴ واحد مسکونی در 
۴ طبقه است( دارای آسانسور و انباری و پارکینگ با قدمت ساخت تقریبی ۱۸ ساله ساختمان شمالی است واحد رو به 
حیاط پس از ورود به آپارتمان بصورت سالن و پذیرایی مستطیل و آشپزخانه اوپن و سرویس دستشویی ایرانی و حمام 
دوش می باشد دارای دو اتاق خواب و کابینت اشپزخانه ام دی اف کف واحد کلا با سنگ پوشش یافته و دیوار و سقف 
رنگ آمیزی است اسکلت ساختمان بتون آرمه و نمای آن با آجر پوشش یافته است سیستم گرمایش آن شوفاژ سانترال 
و سرمایش آن کولر آبی است. ساختمان دارای پایان کار شماره 7475/24 شهرداری منطقه ۶ کرج می باشد. متصرف: 
خانم زینب پیر پدر دار در حال حاضر ساكن واحد میباشد که به موجب وکالتنامه رسمی ۹۲۵۷ مورخ 86/04/04 دو دانگ 
سهمی زهرا را ابتیاعی نموده است . پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز شنبه مورخ 99/07/12 در اداره اجرای ثبت کرج 
واقع در میدان ازادگان ابتدای خ مطهری از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 1/000/000/000  ریال شروع و 
به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از 
حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض 
شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در 
صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و 
حق مزایده نقدأ وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان 
ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. ضمنا پلاک تا تاریخ 1400/02/01 تحت پوشش بیمه پاسارگاد میباشد.شایان ذکر 
است که شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت وحضور خریدار یا 
نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ 
مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز 
نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار 

ساقط و مزایده تجدید می گردد. 99/591ف  تاریخ انتشار : 99/06/30
قاسمی - معاون اجرای اسناد رسمی کرج

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد رهنی( پرونده اجرایی کلاسه ز/۸۹۰۰۳۳۷-۲۳۹ 

تام هاردی »جیمز باند« بعدی سینما
»تام هاردی« بازیگر سرشناس انگلیسی برای بازی در نقش اصلی 
باند«  »جیمز  فیلم های  مجموعه  از  قسمت  بیست وششمین 

انتخاب شد.

 نام سازمان:دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهداشتی درمانی البرز- بیمارستان ثارالله 

 موضوع : واگذاری تامین نیروی انسانی امور منشی گری  

محل دریافت اوراق: دبیرخانه مرکزی دانشگاه )طبقه همکف( با ارائه معرفی نامه از طرف شرکت 

با مهر و امضاء شرکت و اخذ رسید مدارک مربوطه را تحویل گیرند.

مهلت دریافت اوراق: به مدت 6روز از تاریخ 99/07/01 لغایت99/07/06

مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاكات(:  به مدت 13روز از تاریخ 99/07/07لغایت 99/07/19

جلسه بازگشایی پاکات مورخ 99/07/21 ساعت 10:00

محل تحویل پاکات مناقصه دبیرخانه حراست دانشگاه )طبقه اول( می باشد. 

میزان سپرده تضمین شركت در مناقصه: :331/200/000ریال به صورت فیش واریزی به حساب 

جاری 218126438 )شبا IR 930130100000000218126438(نزد بانک رفاه شعبه بهار کرج 
کد 972 یا ارایه ضمانت نامه بانکی)بجز بانک اقتصاد نوین( بنام دانشگاه علوم پزشكی 

وخدمات بهداشتی درمانی البرز كه مدت ضمانت نامه نبایدكمتر از 3 ماه باشد.
تذکر1: جهت دریافت اوراق مناقصه، ارائه فیش واریزی به مبلغ 300/000 ریال به حساب جاری 

218126426 نزد بانک رفاه شعبه بهارکرج کد 972 به نام دانشگاه علوم پزشکی البرز و معرفی 

نامه شرکت الزامی می باشد.

تذکر2: در صورت دریافت اخطار کتبی قطعی  بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و واحدهای 

تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.

پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.

کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشانی سازمان : بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری - ساختمان مرکزی

توضیح : ساعات اداری دانشگاه طبق مصوبه استانداری استان البرز می باشد.  

شماره تماس:   33253369-026                                                    شناسه آگهی 991772

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(
به استناد ماده 63 آیین نامه مالی و معاملاتی 

دانشگاه های علوم پزشکی

کارگردان نامدار و چهره بین المللی سینمای کودک و نوجوان 
و  است  شفاف  هنوز  کودکان  دنیای  است:   معتقد  کشور 
نمی شود به آن ها دروغ گفت، برای این دنیا باید عاشقانه 

برنامه ریزی و فعالیت کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پوران درخشنده کارگردان سینما 
و چهره نامدار سینمای کودک و نوجوان ایران در عرصه های 
جهانی گفت: جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
سالی یک بار برگزار  می شود و همواره استقبال خوبی از آن شده 
است. به نظر می رسد باید بودجه  بیشتری به این جشنواره 
اختصاص داده شود و به جای اینکه صورت مسئله را پاک 
کنیم، فضای بهتری را برای پیشرفت سینمای کودک و نوجوان 

ایجاد کنیم.
کارگردان فیلم »بچه های ابدی« درباره برگزاری جشنواره به 

صورت آنلاین توضیح داد: این اتفاق را به فال نیک خواهیم 
گرفت، این نسل با فضای آنلاین و مجازی ارتباط بهتری دارند 
و ما باید برایشان بستری را فراهم کنیم تا بتوانند آثار بیشتری 
را ببیند و خواسته هایشان را مطرح کنند. این بار می توانیم 
به خاطر شرایط موجود تمام بچه های ایران را در این رویداد 

سینمایی داشته باشیم .
وی در ادامه درباره ویژگی های سینمای کودک توضیح داد: 
در ساخت فیلم برای کودکان باید به دو موضوع توجه داشته 
باشیم، هم درباره کودکان و معضلات شان تولید کنیم و هم 
برای کودکان و دنیای شان فیلم بسازیم. طبیعتا برای اینکه 
بتوانیم برای کودکان کار تولید کنیم، نیازمند این هستیم 
که دنیای کودکان را بشناسیم. هیچ وقت کسی که از دنیای 
کودکی خودش فاصله گرفته نمی تواند، فیلمی برای کودکان 
تولید کند. تولید فیلم برای سینمای کودک کار بسیار سختی 

است.

الزام سازگاری آثار سینمای کودک و نوجوان با ذائقه 
مخاطب امروز

درخشنده خاطرنشان کرد:  ساخت فیلم کودک مستلزم توجه 
به روانشناختی و جامعه شناختی دنیای آنهاست . فیلمساز 
باید بداند برای کدام قشر و کدام سن کار تولید می کند. 

هرکدام از کودکان و نوجوانان در طیف های مختلف سنی 
نیازمندی های خودشان را دارند. برای مثال اگر فیلمی را 
برای کودک پنج ساله تولید می کنیم، باید فیلم را مناسب 
سن او بسازیم. وارد شدن به دنیای کودکان روانشناسی 
خودش را دارد. اگر دنیای آن ها را نشناسیم و برایشان کار 
تولید کنیم، دنیای بی غل و غش آن ها را خراب خواهیم 

کرد.
این کارگردان درباره ساخت فیلم بر اساس مقتضیات کودک و 
نوجوان از نسل امروز، توضیح داد: دیگر نمی توانیم فیلم هایی را 
که برای کودکان دهه شصت تولید می کردیم، برای کودکان این 
دهه نمایش دهیم. کودکان این نسل به خاطر مواجهه با دنیای 
دیجیتال بسیار جلوتر از ما هستند. آن ها با یک کلیک ساده 
می توانند به دنیای دیجیتال جهان وصل شوند و ما نمی توانیم 
از آن ها عقب بمانیم. فیلم هایی که یک زمانی برایمان اهمیت 
داشت و سینمای ما با آن فیلم ها در جوامع بین المللی جایزه 
می گرفت و مطرح می شد، مختص همان زمان است؛ در برهه 
زمانی که همه چیز آنلاین است، نباید با ویژگی های آن دوران 

فیلم ساخت.

بازگرداندن فیلمسازان بی انگیزه

برای  که  کسی  اینکه  بر  تأکید  با  »رابطه«  فیلم  کارگردان 

باشد،  داشته  را دوست  آن ها  باید  فیلم می سازد،  کودکان 
توضیح داد: ساخت فیلم کودک مستلزم شناخت آن هاست 
و این کار به تحقیقات میدانی درباره نیازهای آن ها محتاج 
است. تا نیازهای آن ها شناخته نشود، کار خوب برایشان 
ساخته نخواهد شد. یک فیلمساز باید جلوتر از دنیای کودکان 
حرکت کند. دنیای کودکان هنوز شفاف است و نمی شود به 
آن ها دروغ گفت، برای این دنیا باید عاشقانه برنامه ریزی 

شود.
درخشنده ادامه داد: فیلم »پرنده کوچک خوشبختی« درباره 
کودکی است که نمی تواند درباره دنیای پیرامون خود صحبت 
کند و همه  چیز را سیاه می بیند. در این فیلم معلمی را 
می بینیم که می آید و سعی می کند دنیای این کودک را درک 
کند. ما در وجود این معلم، عشق را می بینیم. یا فیلم »خانه 
دوست کجاست« مرحوم کیارستمی، دنیای بدون سیاهی 
تا جایی که حتی  به تصویر می کشد  به خوبی  را  کودکان 
مخاطب بزرگسال نیز مجذوب این فیلم می شود. این فیلم 
متعلق به زمان و مکان خاصی نیست و هرزمانی می توانیم 

مخاطب این فیلم باشیم.
او در پایان متذکر شد: برای برخورداری از سینمای کودک و 
نوجوان بهتر از امروز، باید فیلمسازانی که انگیزه شان را از دست 

داده اند، به میدان برگردانیم.

سینمای ایران

»پوران درخشنده« مطرح کرد:

»فعالیت عاشقانه« لازمه دنیای شفاف و بی دروغ کودکان
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ورزشی ولخرجی آقای خاص در بازار نقل و انتقالات
روز گذشته »سرخیو رگیلون« مدافع چپ ملی پوش اسپانیایی رئال مادرید با قراردادی پنج ساله به ارزش 
28 میلیون یورو به تاتنهام پیوست. همچنین، گرت بیل، ستاره ولزی رئال مادرید با قراردادی قرضی به 

تاتنهام پیوست.

هر روز که به پایان عمر دولت دوازدهم نزدیک تر می شویم 
سردرگمی بیشتری بر ساختمان 4 طبقه خیابان سئول 
حاکم می شود و این سردرگمی تا جایی پیش رفته که 
اول خبر مدیریت شخصی را برای یک بخش از ورزش روی 
خروجی اخبار ارسال می کنند و بعد متوجه می شوند که 
برای این جا به جایی با موانع و مشکلات فراوانی مواجه 
هستند! دو نمونه اش را از فروردین ماه تا امروز شاهد 

بودیم.
وزارت  عمومی  روابط  مدیر  احمدی«  »کاوه  حکم  اولی 
ورزش بود که جانشین »مازیار ناظمی« شد و دومی حکم 
قهرمان جهان و از نامداران ورزش ایران دکتر »حسن رنگرز« 

برای اداره کل استان مازندران.
در حکم اولی ابتدا مدیر روابط عمومی را به همه ادارات و 
معاونت ها بردند و معرفی کردند به عنوان جانشین مازیار 
ناظمی ولی بعد سه ماه طول کشید تا موانع حضور وی 

برطرف شود و تازه حکم رسمی صادر شد!
از  حالا هم دو هفته قبل گفتند حسن رنگرز که یکی 
شایستگان ورزش ما در عرصه ورزش و مدیریت است 
به عنوان مدیرکل جدید ورزش و جوانان استان مازندران 
معرفی شده ولی نمی دانیم چه اتفاقی افتاده که برای جا 

به جایی او این دست و آن دست می کنند.
اگر به پایگاه خبری وزارت ورزش مراجعه کنید خواهید 
دید که همکاران خوبمان در این سایت طومار بزرگی از 
حمایت بزرگان ورزش استان مازندران در تایید حسن رنگرز 
را روی خروجی قرار داده اند و پر واضح است که این ها 
برای متقاعد کردن بخشی است که برای انتقال حسن رنگرز 

مقاومت می کند.

آنگونه که از قضایا پیداست گویا وزارت نفت با انتقال حسن 
رنگرز مخالفت کرده و هنوز رایزنی ها برای راضی کردن وزیر 
نفت یا مدیران مربوطه به جایی نرسیده است. این در حالی 
است که »مهدی علی نژاد« -معاون وزارت ورزش و جوانان- 
نیز شرایط رنگرز را دارد و وی نیز از نفت به فدراسیون ووشو 
و سپس معاونت وزارت ورزش آمد. خب، وقتی علی نژاد 
انتقال یافته حتما مدیران مربوطه شرایط دیگری داشته 
اند چون اینگونه موارد خیلی براساس ضابطه نیست و فرد 
محور است. با این وجود ما مقصر را نه وزارت نفت می 
دانیم و حسن رنگرز هم که نقشی در این جا به جایی 
نداشته است. مقصر وزیر ورزش و آن هایی هستند که 
»نپخته خمیر را از تنور باز می کنند و نتیجه نانی می شود 

که نصف سوخته و نصف آن خمیر است«.
روال بر این است که ابتدا موافقت وزارت نفت در همین 
قضیه دکتر رنگرز باید جلب شود و سایر موارد اداری طی 
گردد و سپس آن را رسانه ای کنند. اکنون حسن رنگرز 
تکلیفش را نمی داند، استان بزرگ مازنداران و ورزش این 
دیار در سردرگمی به سر می برد و هر روز صدها نامه و کار 
اداری و مسابقات و اجرایی بلاتکلیف می ماند و وزارت 
ورزش هم حکمی را زده و در اجرا مانده است. به ناچار 
باید جور همه این کم کاری ها را باز هم رسانه ها بکشند! 

چگونه؟ 
اینکه با قهرمانان بزرگ استان مازندران مصاحبه کنند و 
تاییدیه حسن رنگرز را بگیرند تا شاید فضای افکار عمومی 
حکم  تا  کنند  مجاب  را  نفت  وزیر  که  برود  سمتی  به 
ماموریت رنگرز به وزارت ورزش و اداره کل مازندران را صادر 
کند! این قضیه را جناب وزیر با خصوصی سازی استقلال و 

پرسپولیس اشتباه گرفته اند!
اینجا بحث اجرا در میان است و سرنوشت یک استانی 
که تاثیر مستقیم بر کاروان ورزش ایران در المپیک دارد.
وزیر ورزش چند صباحی با بحث تکراری خصوصی سازی 
استقلال و پرسپولیس سپری کرد و هرچه ما می گفتیم 
امکارن پذیر نیست ایشان در هر نشستی و هر فرصتی از آن 
صحبت می کرد تا اینکه امروز پرسپولیس مدیرعامل ندارد 
با یکصد و پنجاه میلیارد بدهی )منهای بدهی های فصل 
قبل و این فصل( و استقلال هم با همین مقدار بدهی و 
به اضافه درگیر شدن در یک پرونده ای که هر روز تعدادی 
از هواداران عصبانی یا به وزارت ورزش هجوم می آورند و 

یا به فدراسیون فوتبال.
خصوصی سازی چه شد؟ هیچ...

نهایتا تا خردادماه جناب سلطانی فر در ساختمان سئول 

هستند و هرکه هرچه می خواهد بگوید بگذار بگوید. مهم این 
است که وی کارش را انجام داده و درست است که هر شب 
با دلهره استیضاح سر روی زمین گذاشت اما فعلا از خطر 
عبور کرده و می داند که این چند صباح هم کاری به کارش 
ندارند و کار حسن رنگرز هم بالاخره درست می شود. ورزش 

مازندران یکماه بلاتکلیف باشد که به جایی بر نمی خورد.
می خورد؟ نه، خیالتان راحت!

داگاه بین المللی ورزش هم حکمش را برای جودو یک 
ماه عقب انداخت ولی آخرش چی؟ سرمربی تیم ملی 300 
میلیارد برای یک ماه حضور در ایران به بودجه مملکت ضرر 
رساند آن هم با دستور جناب مقام عالی وزارت! می گوید 
من پیشنهاد دادم... راست می گوید؟ نمی دانیم. تاج یکبار 
حرفش را زد و خودش را مبری کرد و توپ افتاد در زمین 
جناب وزیر. باید ضرب المثل اجداد و نیاکان خود را طلا 
بگیریم که گفتند:»اول چاه را بکنید بعد منار را...« ولی حالا 
برعکس شده و منا را از جا می کنند و بعد به فکر چاه می 
افتند... با دکل اشتباه نگیرید چون دکل را چنان قشنگ 

توی دریا جا به جا کردند که هیچ ردی از آثارش نماند!
در ادامه به بخشی از کار ژورنالیستی همکاران خوبمان در 
وزارت ورزش برای هموار شدن راه انتقال رنگرز از نفت به 

اداره کل مازندران توجه بفرمایید:

بهداد سلیمی )وزنه برداری(: آینده ای 
راه  در  مازندران  ورزش  برای  خوش 
است. مدیر جدید آینده را با تجربه و 

دانش خود می سازد.

تمام  )شمشیربازی(:  عابدینی  مجتبی 
در  انتخابی  چنین  به  ایران  ورزش 
در  خورند.  می  غبطه  خود  استان 
این  ورزش  برای  تازه  دوران  سرآغاز 

استان هستیم.
قاسم رضایی )کشتی فرنگی(: دیگر نباید 
نگران ورزش مازندران بود، یک کاردان آمده است؛ کسی که 

می داند چگونه تحول ایجاد کند.

انتصاب  این  آزاد(:  یزدانی )کشتی  رضا 
برای ورزش مازندران  ضمانتی است 
که تا به همیشه بدرخشد. مدیری 
که خود درخشیده، راه و رسم بیشتر 

درخشیدن را می داند.

ذره بین

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

اول چاه می کنند بعدا  منار!
ریزش و رویش در فوتبال؛

پرسپولیس و یحیی الگوی
 گام سوم!

كه  هایی  آن  از  بسیاری 
روزگاری با عشق و علاقه در 
فوتبال حضور داشتند امروز 
خانه نشین هستند. از رئیس 
فدراسیون گرفته تا مربی و 

بازیكن!
اگرچه به لحاظ مولفه های 
حدودی  تا  دانش  مدیریت 
دارای ایراد است اما در مقایسه با محورهای توسعه مشخصا 
درد دل های  پذیرفته نیست. حتی گله مندی و  چندان 

شنیدنی خیل عظیم آن ها! بی دلیل چنین ادعایی ندارم. 
همانطور كه انقلاب ها دارای ریزش و رویش هستند و قطار 
تحول به پیش می رود، طبیعی است، عده ای )ولو آن هایی 
كه حقی دارند و حتما هم دارند( از قطار توسعه پیاده و عده 

دیگری سوار می شوند.
قبول دارم! آن عده ای كه قرار است سوار شوند، باید از جنس 
فوتبال باشند و امروزه ناجنس های زیادی )وصله های ناجور( 
سوار فوتبال ما شده اند، اما واقعیت این است؛ پس از بازی 
به یاد ماندنی ایران -استرالیا كه یك شور و نشاط جمعی یا 
به عبارتی انقلاب در فوتبال ما شكل گرفت و مقدمه آن بازی 
های جام ملت های 96 امارات بود! انقلاب دوم را فارغ از 
انتقاداتی كه به »کارلوس كی روش« وارد است باید در آن 
دوره جست و جو كرد، كه الحق بعد از جام 2018 فوتبال ما 
نیاز به یك تحرك و تغییر و تحول در همه سطوح داشت كه 
این اتفاق در حال شكل گیری است. به تیم های باشگاهی و 

مربیان آن ها دقت كنید!
»فرهاد مجیدی«،  نکونام«،  »یحیی گل محمدی«، »جواد 
»مهدی تارتار«، »محمود فکری«، »سهراب بختیاری زاده«، 
»محرم نویدکیا«، »علیرضا منصوریان«، »مجید نامجومطلق«، 
»مهدی پاشازاده«، »محمد خاکپور«، »وحید هاشمیان« و... از 

این حضور چه برداشتی باید داشت؟
به همین پرسپولیس و عملكرد یحیی گل محمدی در همین 
مدت كوتاه نگاه كنید. تیمی كه عملا پس از پوكر قهرمانی 
نیازمند تحول بود، به گونه ای ریزش و رویش را انجام داد كه 
قطار سرخپوشان نه تنها متوقف نشد كه همچنان با سرعت 

به پیش می رود.
جالب است در این ریزش امثال »علیرضا بیرانوند«، »محمد 
انصاری«، »مهدی ترابی« و »علی علیپور« به عنوان بازیكنان 
كلیدی جدا شدند و مهره هایی نظیر »حامد لك«، »میلاد 
سرلك«، »عیسی آل كثیر«، »سعید آقایی« و »احسان پهلوان« 
و... اضافه شدند كه این نشان از رویش خوب در پرسپولیس 

دارد كه می تواند الگوی مناسبی برای فوتبال ما باشد.
البته در این ریزش و رویش معمولا بعضی ها كج سلیقگی 
می كنند كه تراكتور سازی نمونه آن است. انگار مالك این 

تیم گام سوم را قبول ندارد!

قلندر

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

رنگرز  حسن  انتقال  با  نفت  وزارت  گویا 
مخالفت کرده و هنوز رایزنی ها برای راضی 
کردن وزیر نفت یا مدیران مربوطه به جایی 
نرسیده است. این در حالی است که »مهدی 
علی نژاد« -معاون وزارت ورزش و جوانان- 
نیز شرایط رنگرز را دارد و وی نیز از نفت به 
فدراسیون ووشو و سپس معاونت وزارت 
انتقال  نژاد  علی  وقتی  خب،  آمد.  ورزش 
یافته حتما مدیران مربوطه شرایط دیگری 
داشته اند چون اینگونه موارد خیلی براساس 
این  با  است.  محور  فرد  و  نیست  ضابطه 
وجود ما مقصر را نه وزارت نفت می دانیم و 
حسن رنگرز هم که نقشی در این جا به جایی 
نداشته است. مقصر وزیر ورزش و آن هایی 
هستند که »نپخته خمیر را از تنور باز می کنند 
و نتیجه نانی می شود که نصف سوخته و 

نصف آن خمیر است«.
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محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

شهرداری شاهرود مغلوب آکادمی ایران زمین تهران شدورزشی
شهرداری شاهرود رقابت های دومین هفته لیگ برتر بدمینتون بانوان کشور را سه بر ۲ به آکادمی ایران 

زمین تهران واگذار کرد.

جنتلمن ایرانی آلمانی در یک قدمی نیمکت استقلالی ها؛

»الکس نوری«؛ شبه استرای جذاب آبی ها

به لطف قانون من درآوردی و پرحفره مسئولان، 
رویای بازگشت »آندره آ استراماچونی« به استقلال 
نقش بر آب شد. حالا مدیران باشگاه با چالشی 
سخت برای انتخاب سرمربی جدید آبی پوشان رو 

به رو هستند.
پلن دوم آبی ها، »الکس نوری« سرمربی ایرانی 
الاصل سابق وردربرمن و دستیار کلینزمن بود، 
گزینه جذاب استقلالی ها که شباهت های زیادی 

هم با استرامای محبوب دارد.
به  به جذابیت خاصی  تواند  می  نوری  حضور 
فوتبال ما بدهد، مربی ایرانی با تفکرات آلمانی 
برای  موفق  احتمالا  و  جذاب  ترکیب  یک  که 
نوری،  الکس  بود.  خواهد  پایتخت  های  آبی 
به سیستم 2-5-3 کلاسیک علاقه مند است و 
ارائه بازی هجومی یکی از مهم ترین شاخصه 
های تیم های سابق او بوده است، مواردی که 
هواداران استقلال را یاد روزهای درخشانشان با 
استراماچونی می اندازد. جنتلمن ایرانی آلمانی، 
حالا بیش از قبل به نیمکت پرافتخارترین تیم 
ایرانی آسیا نزدیک است، نوری می تواند امید 

استقلالی ها را برای بازگشتی قدرتمندانه به آسیا 
و کسب عنوان قهرمانی در لیگ برتر زنده کند. 
شاید با آمدن الکس نوری به استقلال هواداران 
این تیم بتوانند داستان عاشقانه خود را با سرمربی 
ایتالیایی خود فراموش کنند و با نوری هم بتوانند 

نتایجی درخشان بگیرند.
اما انتخاب نوری قطعا می تواند یک برگ برنده 
که  فعلی  اوضاع  در  باشد،  هم  استقلال  برای 
بازگشت استراماچونی و فرهاد مجیدی ممکن 
نیست، قطعا الکس نوری گزینه بسیار بهتری 
نسبت به امثال محمود فکری و دیگر پیشکسوتان 
در  را  مربیگری  نوری  بالاخره  است،  استقلالی 
و  آموخته  دنیا  فوتبال  اصلی  از مهدهای  یکی 
در سرزمینی روی به مربیگری آورده است، که 
همیشه بهترین مربی های فوتبال دنیا را تربیت 
کرده است ، تیم گرفتن در کشورهایی مانند آلمان 
و ایتالیا به سادگی کشورمان نیست، یقینا الکس 
نوری مربی کاربلد و صاحب سبکی است که در 
چندین برهه در سطوح اول فوتبال آلمان چه به 

عنوان سرمربی و با دستیار تیم داری کرده است.
گویا نوری و استقلال اکنون بیش از هر زمان 
دیگری به یکدیگر نزدیک شده اند و اگر اتفاق 
غیرمنتظره ای رخ ندهد، در همین هفته قرارداد 
آبی  داغ  نیمکت  روی  نوری  و  شود  می  امضا 
ها می نشیند، حالا باید منتطر ماند دید، گزینه 
جذاب استقلالی ها می تواند از زیر سایه سنگین 
استراماچونی بیرون بیاید و نتایجی درخور بگیرد و 

یا به سرنوشت مجیدی دچار می شود...

و  جانبازان  فدراسیون  زنان  رئیس  -نایب  نصیری«  »مژگان 
معلولین- گفت: هر چند که پیش بینی نتایج پارالمپیک از 
هم اکنون سخت است اما با تمرینات مستمر ورزشکاران زن، 

انتظار کسب نتایج خوب دور از انتظار نیست.
مژگان نصیری با اشاره به شیوع و گسترش ویروس کرونا در 
سطح جهان اظهار داشت: یکی از تبعات این ویروس برای 
ورزش تعویق پارالمپیک توکیو بود که بسیاری از برنامه ها را 
از روند عادی خود خارج کرد و ورزش پارالمپیکی ایران نیز از 
این تغییر و تحولات بی نصیب نماند. اردوی ورزشکاران ایران 
به خاطر این ویروس از ابتدای سال ۱۳۹۹ به صورت غیرمتمرکز 
و زیر نظر مربیان برگزار نمی شود و برای خروج از این رویه باید 

مجموز از ستاد ملی پیشگیری از کرونا در ورزش کسب کنیم.
او همیچین گفت: البته اردوهای غیر متمرکز به چند دسته 
تقسیم می شوند که بخشی از آن که مروبط به ورزشکاران 
شانس کسب مدال طلا در پارالمپیک توکیو هستند زیر نظر 
کمیته ملی پارالمپیک برگزار و این کمیته تمام حق و حقوق 

آن را پرداخت خواهد کرد.
این  در  مانند »ساره جوانمردی«  ورزشکارانی  داد:  ادامه  وی 
دسته قرار دارند. این ورزشکاران در تهران یا شهرستان ها زیر 
نظر مربیان خود تمرین می کنند و تمرینات براساس برنامه 

کمیته است.
نصیری با اشاره به شمار سهمیه های زنان فدراسیون جانبازان 

و معلولین افزود: ورزشکاران زن زیر نظر این فدراسیون تا کنون 
چهار سهمیه کسب کردند که سه سهمیه آن در تیراندازی و یک 
سهمیه آن در رشته دوومیدانی است. در این رشته »هاشمیه 
متقیان« توانست سهمیه توکیو را کسب کند و اکنون در 
»ساره  است.  تمرین  در حال  مربی خود  نظر  زیر  خوزستان 
جوانمردی«، »سمیرا ارم« و »رقیه شجاعی« نیز در پاراتیراندازی 

نیز سهمیه کسب کردند. البته برای مسابقات گزینشی آینده نیز 
اعزام خواهیم داشت و شاید هم شمار سهمیه ها اضافه شود.

پایان  در  و معلولین  فدراسیون جانبازان  زنان  رئیس  نایب 
تصریح کرد: از اکنون سخت است که نتایج پارالمپیک توکیو  
را پیش بینی کنیم اما تلاش ورزشکاران نشان می دهد که باید 

منتظر روزهای خوبی در توکیو باشیم.

مستطیل سبزآبی ها

»سارا قمی«:

نباید به هر قیمتی لژیونر شد
کاپیتان تیم ملی فوتبال زنان گفت: خوشبختانه 
چون به تازگی لیگ  کشورهای همسایه آغاز 
شده، به دنبال جذب بازیکنان ایرانی هستند. 
ظرفیت دختران ما خیلی بالاست اما نباید به هر 

قیمتی لژیونر شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »سارا 
قمی« روز گذشته با اعلام این مسئله اظهار 
داشت: برای فصل جدید سه یا چهار تیم با من 
تماس گرفتند و قرار بود که در این هفته تصمیم 
بگیرم.  تا دیروز پیشنهاد همه تیم ها را رد کردم 
و امسال به احتمال فراوان با تیم هیات فوتبال 

البرز قراردادم را تمدید می کنم.
وی درباره احتمال برگزاری مسابقات لیگ برتر 
به صورت متمرکز افزود: احتمال دارد که تیم ها 
به ۲ گروه تقسیم شوند اما بعید می دانم ه به 
صورت متمرکز برگزار شود. وقتی بازی ها متمرکز 
باشد باید یک روز در میان یا هر روز بازی کنیم. 
بهتر است که  نیز خسته می شوند.  بازیکنان 
تیم ها ۲ گروه شوند و این گروه ها را منطقه به 
منطقه تقسیم کنند تا خطر ابتلا به کرونا کمتر 
شود. اگر منطقه ای نباشد و بخواهیم از شمال به 
جنوب برویم باید مسافت بیشتری را طی کنیم 

و اذیت می شویم.
قمی درباره نقاط ضعف لیگ برتر فصل گذشته 
عنوان کرد: خوشبختانه در فصل گذشته »گلاره 
ناظمی« مسوول برگزاری مسابقات فوتبال زنان 
تمام تلاشش را برای برگزاری منظم لیگ انجام 
داد اما تیم ما از قضاوت داوران ضربه خوردیم. 
حدودا چهار یا پنج هفته داوران جدیدی آمده 
بودند زیرا داوران قدیمی مشکلاتی را با فدراسیون 

در خصوص دستمزدهای خود داشتند.
وی افزود: وقتی داوران جدید آمدند و  تجربه ای 
از  باعث  که   داشتند  نداشتند، قضاوت هایی 
دست رفتن نتیجه برخی از تیم ها شد و خودم 
به شخصه در یک بازی اخراج شدم و داور بعد از 
بازی از من عذرخواهی کرد و گفت که ببخشید 
متوجه نشدم که خطا شده بود و فکر می کردم 
که دارید تمارض می کنید. ۱۴ سال بود که اخراج 
نشده بودم اما در یک فصل ۲ بار اخراجم کردند.

درباره  همچنین  زنان  فوتبال  ملی پوش 
گفت:  ایران  فوتبالیست  دختران  لژیونر شدن 
کشورهای  لیگ های  تازه  چون  خوشبختانه 
جذب  دنبال  به  است،  شده  آغاز  همسایه 
ما  دختران  ظرفیت  هستند.  ایرانی  بازیکنان 

خیلی بالاست. فوتبال ما ۱۵ سال است که در 
کشور به صورت دسته یک، متمرکز و لیگ برتر 

تشکیل شده است.
و  باشگاه ها  امیدوارم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کنند،  حمایت  دختران  از  فوتبال  فدراسیون 
خاطرنشان کرد: باشگاه ها نیز فیلم بازی ها را 
در اختیار بازیکنان قرار دهند تا لژیونر شوند. از 
طرفی چند کشور همسایه با من برای بازی کردن 
در تیم آنان تماس گرفتند اما دیدم که شرایط 
در ایران بهتر است. لژیونر شدن به هر قیمتی 
نباید نباشد و پس از این پیشنهادات بررسی 
کردم و دیدم شرایط فوتبال در ایران بهتر است 
اما این را هم باید در نظر بگیریم که کشورهای 
همسایه از نظر امکانات بهتر هستند و می توانند 
راهی برای ورود دختران فوتبالیست به لیگ های 

اروپا باشد.
قمی در پاسخ به این پرسش که چرا پیشنهاد 
بازی در تیم های خارجی را نپذیرفتید؟ اظهار 
داشت: زیرا در سال های پایانی فوتبالم هستم 
و ترجیح می دهم در ایران بازی کنم. شرایط 
در  بررسی کردم و چهار سال گذشته که  را 
لیگ عراق بازی کردم شرایط آن خیلی بهتر 
بود. ۱۵ سال بازی کردم و تنها شغلم فوتبال 
است و به دنبال پیشرفت نیستم و بیشتر به 
فکر این هستم تا از نظر مالی مستقل شوم 
زیرا فوتبال شغل من است. این شرایط برای 
دختران جوان خیلی بهتر است زیرا کشورهای 

همسایه راهی برای ورود آنان به لیگ های 
اروپا خواهند شد.

وی با اشاره به اینکه تیم ملی فوتبال زنان کلا 
تعطیل است، گفت: آخرین بار که با فدراسیون 
در فرودگاه در یکسال  فوتبال صحبت کردیم 
گذشته در مقدماتی المپیک در قطر بود و تا الان 
هیچ خبری نیست. متاسفانه شرایط فدراسیون 
به دلیل موضوع سرمربی اسبق تیم ملی مردان 
بد شده است و به نوعی روی هواست. آن زمان 
نمی رسیدند چه  زنان  به  بود  بهتر  که شرایط 
برسد به اینکه شرایط فدراسیون اکنون خاص 
و بحرانی شده است. در این مدت هیج خبر 
و برنامه ای برای تیم ملی فوتبال زنان نشنیدم 
اما ۲ روز پیش در مورد تیم ملی فوتسال زنان 
شنیدم که گفتند در جام جهانی کوچک برزیل 
شرکت می کنند. فوتسالیست های ما با انگیزه و 
خوب هستند. اما متاسفانه در فوتبال زنان هیچ 
خبری نیست و می دانیم که در اواخر اسفند یا 
اردیبهشت بازی های مقدماتی المپیک شروع 
می شود. شاید هم به خاطر کرونا زمان آن عوض 

شود.
قمی یادآور شد: هیات فوتبال استان البرز سال 
گذشته از تیم حمایت خوبی داشتند و مثل 
خیلی از مسوولان زیر حرف خود نزد و واقعا 
از دختران حمایت کرد. به او گفتم اگر همیشه 
پشتیبان تیم باشد و با این تیم برای فصل بعد 

تمدید خواهم کرد.

»مژگان نصیری«:

کسب نتایج خوب در پارالمپیک دور از انتظار نیست

پایه
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